

PROTOKOLL RY 11/2020

Datum: 2020-08-10

Plats: Teamsmöte.

- Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Lars Mattsson (LM), MAS
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
- frånvarande: Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

Till Officiella meddelanden:

-
- § 161 Mötets öppnande
 - § 162 Föregående mötesprotokoll
 - § 163 Fastställande av mötets dagordning
 - § 164 Pågående ärenden
 - § 165 Ekonomi
 - § 166 Landslag
 - § 167 SM
 - § 168 Däck
 - § 169 Teknik
 - § 170 Dispenser
 - § 171 Öppet Rallyforum
 - § 172 SGA
 - § 173 Rallyregler
 - § 174 Övriga frågor
 - § 175 Nästa möte
 - § 176 Mötets avslutande

-
- § 161 Mötets öppnande
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 162 Föregående mötesprotokoll
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 163 Fastställande av dagordning
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 164 Pågående ärenden

- Arbetet fortsätter efter semestern att nå en slutgiltig lösning för utlandsregistrerad tävlingsbil. SO kontaktar PK.
- Ärendet med R5-bilar in i NAT4WD-klassen. Inget nytt pga semestertider.
- Vad som gäller vid inställd tävling pga Force Majeure är under utredning.

§ 165 Ekonomi

- Utskickat RR för juni 2020.

§ 166 Landslag

- Inget nytt.

§ 167 SM

- RU har haft synpunkter på startordning i Hässleholms MK SM-tävling.
- Pga Covid-19 har många ifrågasatt Hässleholms MK SM-tävling, men tävlingsledningen har tillstånd från Länsstyrelse och Polis.
- RU kommer att utse annan domare till ESR, då den utsedda domaren har fått förhinder.
- SRM har skapat förslag på Förbundsfunctionärer till 2021, TK ska ge förslag på fler Förbundstekniker.
- RU fortsätter jobba med SRM om SM-regler 2021-.

§ 168 Däck

- DL lämnar rapport om vägslitage Bilcross vs Rally efter Nyköpings sprintserie.

§ 169 Teknik

- TK jobbar fram nya Tekniska kontrollanter till SM-deltävlingar, klart till 30/8.
- Ägaren till den Gr.F bil, där homologerare har godkänt spakstället, kommer att kontaktas av TK.
- TK behandlar ärendet om bromsok, leverantör AP, som slutat tillverkats, det måste finnas ersättningsdokument på nya ersättningsdelar. Skall skapas ett OM.
- Ett VO finns i handling NAT-007 om Corollors sätesresare, det är tillåtet att främre balk får ersättas med mindre balk vid byte av stol. Detta gäller vid nybyggnation.
- Ärendet med den privatimporterade Golfen kräver TK papper på bilen, muntligt gäller ej. JR skriver dispens med påpekan att det är privatimport då detta inte är tillåtet.

§ 170 Dispenser

- Dispensansökan från SMK Nyköping att skapa en TK-zon, TK-start och TK-mål i deras sprinttävling till debutant för att kunna genomföra en "riktig" tävling. RU svarar att det ej krävs dispens då förlängning av utbildningstid är klart. JR skapar ett OM om förlängd utbildningstid.

§ 171 Öppet Rallyforum

- Inget nytt.

§ 172 SGA

- LL tar kontakt med SBF om att kunna ha en "fysisk" SGA-träff.

§ 173 Rallyregler

- Inget nytt.

§ 174 Övriga frågor

- RU har uppmärksammat främst genom social media, att bl.a säkerheten har åsidosatts i samband med träning/test, det har även körts med orangeskyltade rallybilar på ej godkända vägar. RU hänvisar till det OM som lades ut 3/6 om detta.

§ 175 Nästa möte

- Nästa möte 31/8 kl. 20.00.

§ 176 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 21.50.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh